
Nobec DOBROČOVICE

ZÁPIS Č. 29
z veřejného zasedání zastupitelstva obce DobroČovice

konaného dne 04. 03. 2025 v místnosti OÚ Dobročovice - Dobročovice 38

Starosta zahajuje zasedání v 18:02. Konstatuje, že veřejné zasedání bylo řádně
svoláno. Informace o jeho konání byla zveřejněna v souladu s §93 zákona č. 128/200
Sb. v platném znění. Starosta dále kontrolou počtu zúčastněných zastupitelŮ
konstatuje, že je zastupitelstvo usnášení schopné.

Přítomni:

Omluveni:
Veřejnost'

Dita Pazderová
Milan Černý
VÍt Lakomý
Jaromír Nevyjel, Mgr.
Miloslav Kovařík
Tomáš Hrdlička, Ing.

- 1-
- O -

Návrh programu zasedání:
1 Dům Č p 62 žádost o projednáni možnosti odkupu pozemku nutného pro

zatepleni a opravu domu.
2. Aktuálni provozní a investiČní akce.

Návrh ověřovateiů a zapisovatele'

Ověřovatelé zápisu: Dita Pazderová, Tomáš Hrdlička
Zapisovatel: Jan Šlechta

Návrh usnesení'
Zastupitelstvo obce Dobročovice po pro/'ednán/"schvalu/'e.'
a) program zasedán/"Zastup/'telstva obce Dobročovice Č. 29.
b) Ověřovatele zápisu: Ditu Pazderovou, Tomáše Hrdličku
c) Zapisovatele: Jana Šlechtu.

výsledek hlasováni: pro: - 6 - proti: - O -

Usnesení Č. 29.0. bylo schváleno.
zdržel se: - O-

1. Oům Č.p. 62 - žádost o projednání možnosti odkupu pozemku
nutného pro zateplen" a opravu domu "

Starosta obce seznámil zastupitele s aktuálním stavem a s výsledky dosavadního
jednání s vlastníky.
Vlastníci připouštějí obě varianty majetkoprávního řešení. Tedy odkoupeníi věcné
břemeno Zastupitelé se na místě seznámili se stavem i možným řešením
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zápis č. 29

V diskusi bylo také zmíněno omezeni místa stávajíckn vedením sloupu elektrického
vedeni NN 0,4 KV - ČEZ Distribuce a.s.

Po projednáni se zastupitelstvo přiklání k variantě věcného břemene. Starosta
projedná s vlastníky tuto variantu.

Nebyl předložen návrh usneseni

2. Aktuálni provozní a investiční akce
- ,,Zpomalení dopravy a zajištění bezpečnosti v Úseku směrem na Úvaly (úsek mezič.p. 8 - 42)"

Bude provedeno za vhodných klimatických podmínek. Součásti úprav je svislé i
vodorovné dopravní značeni.
Bylo poptáno dodání měřiče rychlosti.

- Projekt dostavby splaškové kanalizace v obciČeká se na písemné stanovisko Obce Květnice k připojení další kapacity na
systém spI. kanalizace a Čistírnu odpadních vod.

- Starosta prověří možnost urMstění podélných parkovacích stáni před domem Č.p.135, a projedná záměr s Policí ČR. - trvá
Policie požaduje jednoduchý výkres. Byl zpracován a předán k vyjádření.

- Svazková školaBylo vydáno stavební povoleni na stavbu komplexu Školy. Bylo vypsáno zadávací
řIzenI na dodavatele stavby V rámci OSO povýmoli se řeší zpŮsob financováni,
např. úvěr pro svazek.

- Kaple s. IsidoraV prijběhu měsíce března bude podepsána již schválená smlouva společně
s vkladem do katastru nemovitostí.

- Změna územního plánu obce č. 2Byl dokončen návrh změny Č. 2 a předán pořizovateli (MÚ Brandýs).

- Zastupitelé mají zájem na samostatném pracovním setkání pro podrobnějšíregulaci v území.

Zápis vypracoval: Milan Černý
dne: 11. 03. 2025

Ověřovatelé'

d,,,m, a l 1í" ,,,,m,
, "Dita Pazderová Tomáš Hrdlička

l, É'POBROCĹ,

YO,,,. Áýp 03. Foá?j o m
' Černý

-á- starosta obce
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